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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Hogyan működjenek törvényesen az önkormányzatok?” címmel a Házszabály 91 .§-a
alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Gyenesei István miniszterhez úrhoz .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt időszakban a Közalkalmazotti Törvényt többször is módosították. Furcsa módon
előfordult az az eset, hogy két héten belül kétszer is .

Köztudomású, hogy a közalkalmazottak nagy többsége olyan intézményekben dolgozik ,
amelyek az önkormányzatok fenntartásában állnak . Ezen intézmények jogszerű működéséért
a települési jegyzők a felelősek, de hogyan végezzék szabályszerűen és törvényesen a
munkájukat, ha a törvények olyan gyorsan változnak, hogy mire kézhez kapják ez egyi k
módosítást, addigra már egy új szabályozás lép életbe .

Erre a visszásságra több jegyző is felhívta a figyelmemet a térségemben . Így volt ez legutóbb
is, amikor az év elején megváltoztatták a Közalkalmazotti Törvényt, de a módosítás csa k
másfél hétig volt érvényben, mivel január 10-én újra megváltoztatták, úgy, hogy a jegyzők
még az első módosítást tartalmazó közlönyt sem vehették kézhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérdezem tehát :

Hogyan dolgozzanak így az önkormányzatokban törvényesen és szabályszerűen, ha a
szabályozás egyszerűen követhetetlen?

Várom megtisztel ő válaszát .
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Budapest, 2009 . február 3-án

Erdős Norbert
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